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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

roit~aár,r

Írásbeli kérdés

„Hány forinttal nőtt a filmszakma támogatása 2004-ben?" címmel a Házszabály 91 . ~-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hitler Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A NKÖM honlapján 2003 . október 6-án a következőket lehetett olvasni: „A filmszakma
támogatása 1,5 milliárd forinttal növekszik 2004-ben ."

Kérdezem Miniszter Urat:

Hány forinttal nőtt a filmszakma támogatása 2004-ben?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2005 . január 17 .

Erdős Norbert
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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